
Pjanic: Chciałbym grać jak Xavi
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Pomocnik Romy, Miralem Pjanic przyznał, iż chciałby odgrywać w barwach

rzymian podobną rolę, jak Xavi w Barcelonie.

- Nie wiem czy jestem bardziej jak Xavi w obecnej roli. Daję z siebie wszystko.

Chciałbym grać jak on. Zawsze chcę znajdować się w centrum gry i mieć wiele

kontaktu z piłką. Pozycja, na której obecnie występuję jest moją ulubioną.

W reprezentacji w ustawieniu 4-2-3-1 grałem na prawym skrzydle. Akceptowałem

to, jednak nie nie jest to dla mnie najlepsza pozycja - zakończył Miralem Pjanic dla Il

Messaggero.
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